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U Ivancu je vrijeme za Zdenka Đurasa 

Županijska organizacija HDZ-a Varaždinske županije započela je s održavanjem već 

tradicionalnih stranačkih klauzura. Prva je održana u srijedu u Ivancu, za zapadni dio 

Varaždinske županije, odnosno ivanečko područje - gradove Ivanec i Lepoglavu te općine 

Bednju, Klenovnik, Maruševec i Donju Voću. Klauzura je bila odlično posjećena, što 

potvrđuje prepuna kino dvorana u Ivancu.

Okupljenima se obratio predsjednik Županijske organizacije stranke, ujedno i župan, 

Anđelko Stričak, naglasivši važnost ivanečkog područja. 

- Ovaj kraj Varaždinske županije je biser naše domovine. Naime, ovdje se nalaze 

najznačajnija hrvatska špilja Vindija, najljepši hrvatski dvorac Trakošćan, jedini ugasli 

vulkan - Gaveznica, uskoro i najsjeverniji hrvatski park prirode Zagorske gore, brojne 

utvrde, kurije i samostani. Tada su ga gradili i stvarali Pavlini i vitezovi Ivanovci. Sada ga u 

isto vrijeme treba i štititi i razvijati - kazao je Stričak te nastavio:



- U proteklih 20 godina naslušali ste se od naših političkih suparnika kojekakvih obećanja, 

njihovih kojekakvih opravdanja. Naslušali ste se od tih istih svega i svačega, ali najmanje 

onog bitnog - koje investicije će provesti. Kroz svo to vrijeme nisu uspjeli realizirati ama 

baš ništa. Sada, unutar svega jednog mandata od četiri godine, odrađujemo sve to. Grade 

se vrtići, dograđuje se osnovna škola, počinje izgradnja brze ceste, štiti se Ivanščica, 

projektiraju se prezentacijski centri Gaveznica i Vindija, obnavlja dvorac Klenovnik i Bela, 

uređuju se bajeri kod Maruševca, ali tu su i mnogi drugi projekti. Sve to odrađujemo zbog 

vas i za vas. Stranačke klauzure održavamo da čujemo vaše mišljenje, prijedloge i 

inicijative jer to nam je najbitnije, vaš stav. Pred nama su prvo predsjednički, a potom i 

lokalni izbori. Pozivam vas da nastavimo zajedno, da odradimo sve te investicije, kako bi 

život građana ovog kraja bio što kvalitetniji. Za to nam je potrebna podrška državne razine,

premijera Andreja Plenkovića i budućeg predsjednika Republike Dragana Primorca - 

zaključio je župan Stričak. 

Predsjednik ivanečkog HDZ-a te predsjednik Gradskog vijeća Grada Ivanca, Zdenko 

Đuras, kazao je kako se upravo HDZ Grada Ivanca može pohvaliti rezultatima na ovom 

području. 

- Upravo sada kada stranka ima predsjednika Gradskog vijeća događa se nikad veći 

investicijski ciklus, a to nije slučajno. Zahvaljujući podršci župana Stričaka i premijera 

Plenkovića, u Ivancu je pokrenut niz projekata, a najvažniji je dogradnja osnovne škole, na

što se čekalo 20-tak godina - izjavio je Đuras dodajući da je politika HDZ-a u Ivancu, i 

njegova osobno, politika služenja građanima. 

- Dograđuje se osnovna škola u Ivancu, vrtić u Ivancu je dograđen, a u Radovanu se gradi

novi. Škola u Margečanu je pred početkom obnove, kao i izgradnja jedne manje dvorane u

Jerovcu. Tu je i značajan iskorak na području turizma gdje je Varaždinska županija, 

kupnjom dvorca Bela, osigurala temelje za još jači razvoj upravo na tom području - 

pobrojao je Đuras te poručio okupljenima članovima stranke da trebaju i moraju biti 

ponosni na sva ta postignuća.

- Jako dobro poznam sve svoje članove stranke i znam što mogu i na sve vas sam silno 

ponosan. Siguran sam da su pred nama pobjede na predstojećim izborima. Mi pričamo 



argumentima i programima, što izaziva veliku nervozu kod političkih protivnika, posebno u 

Ivancu - zaključio je Đuras.

Načelnik Općine Bednja, Damir Poljak, poručio je kako se u ova izazovna vremena 

moramo posvetiti pitanjima koja su od ključne važnosti. 

- To su pitanja koja se tiču razvoja gospodarstva, obrazovanja, zdravstva i zaštite okoliša. 

Svaka odluka koju donosimo utječe na život naše djece, na budućnost naših obitelji i na 

sudbinu naše županije. Naša zajednica ima ogroman potencijal, ali on se može ostvariti 

samo uz zajedničku suradnju. Trebamo lidere koji će nas inspirirati da prepoznamo 

najbolje u sebi, koji će nas potaknuti na zajedništvo i koji će uvažavati mišljenja svih - 

rekao je Poljak dodajući da upravo HDZ ima takve ljude.

- Zdenka su ljudi prepoznali kao sposobnog mladog i marljivog čovjeka koji svojim 

postupcima dokazuje da je ne samo kandidat, već i budući gradonačelnik grada Ivanca. 

Martin u Klenovniku jedan je od najaktivnijim i dokazuje ljudima da se stvari u percepciji 

ljudi mogu mijenjati, u Lepoglavi bez podrške HDZ-a vrlo malo toga bi se odradilo, jednako

kao i u Voći i Maruševcu. Učinimo sve za naše ljude - završio je Poljak.

Čelni ljudi organizacija iz Klenovnika, Maruševca, Donje Voće i Lepoglave - Martin 

Pintarić, Snježana Cerjan, Zlatko Kanjir i Robert Dukarić, složili su se u ocjeni da stranka u

tim sredinama raste iz dana u dan te kako je članstvo spremno za predstojeće izbore i 

nastavak izbornih pobjeda.


















